
 

  

 

 
 
 

Efter årsmötesformalia utrymme för övriga frågor, förslag: 

 

 

• Diskussion utifrån dokument med rekommendationer från MRK-NAG 
Medicinsk retina om läkemedlet Beovu (Brolucizumab) 

 

• Covid-19 – vilka effekter har vi sett av pandemin för våra patienter 
 

o  vad tar vi med oss för lärdom från dokument som togs fram vid 
inledningen av pandemi? 

 

• Hur skiljer sig injektionsverksamheten åt över landet?  
o Är skillnaderna befogade?  
o Kan vi lära av varandra? (minienkät Urban Amrén). 

 


